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Geachte Leden van Prov. Staten, 
 
Op vrijdag 15 juni a.s. is in uw commissie de jaarrekening 2017 van de Westerschelde Ferry en de 
exploitatie en bedrijfsvoering geagendeerd. Met enige regelmaat is de WSF ook onderwerp van gesprek 
in het overleg van TOZ. U zult dit begrijpen gezien het feit dat het grootste deel van de gebruikers van de 
Ferry recreatieve gebruikers zijn.  
 
Ten aanzien van de acties die inmiddels genomen zijn en genomen gaan worden om de veerdienst 
toekomstbestendiger te maken zijn wij zo vrij om onze mening hierover via dit schrijven aan u kenbaar te 
maken.  
 
Wij zijn zeer content met de genomen maatregelen om de beleving op de terminals maar ook op de 
schepen te verbeteren, evenals de samenwerking met ons en Impuls om de toeristische versterking vorm 
te geven, die naar we hopen op een aantal punten binnenkort concreet ingezet kunnen worden. Wij zijn 
ook blij met de oproep aan de Directie van de WSF om met ons in contact te treden over de 
geadviseerde tariefsverhoging.    
 
Het idee op zich om de tarieven te verhogen evenals het terugbrengen van de afvaartfrequentie zijn 
zaken waarvan wij van mening zijn dat zij niet zullen bijdragen aan het verhogen van het Imago van de 
Ferry en de vraag is maar of het zal bijdragen aan een betere exploitatie.  
 
Het onderzoeken van mogelijkheden ter verbetering van de exploitatie en of er marktpartijen bereid zijn 
de exploitatie op zich te nemen, juichen wij van harte toe en hopen dan ook dat wij als TOZ betrokken 
worden bij dit onderzoek. In dit kader vragen wij ons wel af of er indien er kansen zijn voor de markt of er 
gewacht moet worden tot 2024, kan de concessie in dit geval vroegtijdig beëindigd worden?  
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Wij vragen u om eventuele besluiten tot het verhogen van de tarieven en wijzigingen in de dienstregeling 
uit te stellen en te betrekken bij de uitkomst van het onderzoek van RHDHV, zodat recht gedaan kan 
worden aan uw wens te komen tot een toekomstbestendig exploitatie maar ook aan de wens van ons 
voor een toekomstbestendig recreatief product. 
 
Wij wensen u veel wijsheid bij uw overwegingen en verblijven, 
 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Jacques Suurmond 
voorzitter 




